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Verslag van de jaarvergadering van de wijkraad Echt Zuid d.d. 25 januari 2023 
 
AANWEZIG : Dhr. Janssen, Dhr. Dirks, Dhr. Van Vugt, Mevr. van Wegberg,  

Mevr. Op het Veld en Mevr. Pustjens: allen namens het bestuur van 
de Wijkraad Echt Zuid.  

Het mailadres van het secretariaat is: wijkraadechtzuid@gmail.com.  
 

Dhr. en Mevr. Romans, Dhr. en Mevr. Grispen, Dhr. en Mevr.  
van Neer, Dhr. en Mevr. Geraeds, Dhr. en Mevr. Beunen,  
Dhr. en Mevr. Van Troost, Dhr. en Mevr. Sterk, Dhr. en Mevr. 
Kerkhof, Dhr. en Mevr. Everartz, Dhr. en Mevr. Demandt,  
Dhr. Odekerken en Mevr. Hennissen, 
Mevr. T. Janssen,  Mevr. D. Moonen, Mevr. Hayen, Mevr. Dirks, 
Mevr. Maessen-Valkenburg, Mevr. Wintraeken, Dhr. van Dael, 
Dhr. Souverijn, Dhr. van Wegberg, Dhr. Ritzen, Dhr. Levels,  
Dhr. Hees, Dhr. Goossens, Dhr. C. Moonen, Dhr. Van Ophuizen.  

 
AFWEZIG (m.k.g.): Dhr. en Mevr. van Bree, Dhr. en Mevr. Wolfs, Dhr. en Mevr. Dirchs,  

 Dhr. en Mevr. Coonen, Dhr. en Mevr. Nottelman,  
 Mevr. J. Janssen- Tummers, Mevr. Backhuijs,  Mevr. Mulleners,  
 Dhr. Aben, Dhr. Veelen, Dhr. Wintraeken, Dhr. Pustjens, 
 Dhr. J. Moonen, Dhr. Horsmans 

 
 
1. Opening.  

Onze voorzitter Geert Janssen heet alle aanwezigen van harte welkom bij deze 
jaarvergadering. In het openingswoord geeft hij aan dat in 2022 5 nieuwe leden 
bij kwamen en 2 gezinnen opnieuw lid zijn geworden. Dit laatste met dank aan de 
bbq die in de zomer werd gehouden. 
 
Afgelopen jaar zijn mevr. M. van Vugt (Imkerstraat), mevr. E. Moonen 
(Imkerstraat) en dhr. L. van de Brekel (Imkerstraat) ons ontvallen en we 
gedenken hen met een moment van stilte. 

 
Na de berichten van afmelding (zie boven) wordt de agenda vervolgd. 

 
2. Het jaarverslag 2022. 

De vergadering heeft geen aanvullingen bij het verslag en het wordt vastgesteld 
met dank aan Marion. Evenals voorgaande jaren zal het verslag van de huidige 
vergadering op de website worden geplaatst. Daarnaast wordt dit via mail 
verstuurd aan de aanwezige en afgemelde wijkbewoners. 

 
3. Terugblik naar activiteiten van het afgelopen jaar. 

Middels een mooie fotopresentatie (met een passend muziekje eronder) krijgt de 
vergadering een beeld van deze activiteiten. Hartelijk dank aan onze voorzitter 
voor het maken van de foto’s én het samenstellen van deze presentatie. 
De “lief en leed” acties door bestuursleden (b.v. ter gelegenheid van jubilea, 
speciale verjaardagen, ziekenhuisopnames, overlijden) worden erg op prijs 
gesteld, zo blijkt uit reacties die het bestuur ontvangt. 
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Afgelopen jaar is er één nieuwsbrief verspreid en in december hebben alle leden 
een Kerstgroet in de bus gevonden. 
 
 Via onze website www.wijkraadechtzuid.nl  is het gezellig nagenieten van de 
verslagen van activiteiten en daarnaast kan men op de hoogte blijven van nieuwe 
activiteiten 
 

4.  Inventarisatie ideeën betreffende activiteiten voor het huidige jaar. 
 De volgende activiteiten staan alvast op de planning: 

• Voor de jeugdige wijkbewonertjes zijn activiteiten voor Sint Maarten, 
Sinterklaas en Pasen ook in het afgelopen jaar in samenwerking met 
buurtvereniging Gebroek en Bovenste Eind georganiseerd. Gezien de 
positieve ervaringen zullen we dit in de toekomst voortzetten.  

• Buurtbarbecue in de zomer. 
• Najaarswandeling. 
• Eindejaarswandeling. 

  
 Ideeën die reeds eerder zijn geopperd: 

• Stadswandeling in Sittard, Roermond, Venlo, Maastricht. 
• Excursie kasteelruïne Montfort, kasteel Hoensbroek, Watertoren 

Schimmert in combinatie met bezoek brouwerij, Cuypershuis Roermond. 
• Bezoek Hilton Hotel Sittard, Waterzuivering WML Beegden.  
• Maharishi (na diverse mislukte pogingen van het bestuur om een afspraak 

te maken voor een bezoek wordt dit gecanceld) 
 

 Ter vergadering komen de volgende Ideeën: 
• Nieuwe editie “Ziet wat de wijk u biedt”. 
• Wijnproeverij met (Livar)hapjes. 
• Bezoek aan Rolduc (is een aantal jaren geleden georganiseerd). 
• Jeu de Boules clubje. (Er is recent een baan gerealiseerd in de nieuwe 

woonwijk Bocage, grenzend aan Echt Zuid) Bij voldoende belangstelling 
kunnen er wedstijden worden gespeeld. (zomer activiteit) 

• Wandelclubje 
• Bezoek Leonardusmolen en broodbakclinic. 
• Pubquiz 
• De Alleskunner, een spelactiviteit als ‘opvolger’ voor de vroegere 

Zeskamp. Dhr. Jan Geraeds heeft organisatie uitgewerkt op papier. 
• Fietstocht opnieuw oppakken? (Bestuur zal navraag doen betreffende 

verzekering / aansprakelijkheid) 
• De lezing van dhr. Peter Roufs over de Kölner vastelaovendj / kermis in 

Echt.  
• Dhr. John van Ophuizen stelt voor om meer gebruik te maken van inbreng 

eigen leden. “Laat iemand iets vertellen over aandelen, DSM enz……..” 
 En voor de jeugd: 

• (Foto)puzzeltocht door de wijk 
• Geocatching. 
• Filmvoorstelling (in samenwerking met Gebroek/ Bovenste Eind) 
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          We zullen e.e.a. in de bestuursvergadering bespreken en daarnaast is het ten  
          alle tijden mogelijk om ideeën door te geven aan een van de bestuursleden. 
 
5. Financieel verslag over 2022. 

Onze penningmeester Chantal Op het Veld geeft een toelichting op het 
financieel verslag: 
- Inkomsten bestaan uit contributie, subsidie en eigen bijdrage bij diverse  
  activiteiten. 
- Aan de andere kant staan de uitgaven, per activiteit weergegeven. 

   Het overzicht is helder en duidelijk. 
 
6. Verslag kascontrolecommissie. 

De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit de heren Theo van der Peijl en 
Geert Goossens. De laatste voert het woord en geeft aan dat alle bonnetjes 
gecontroleerd zijn en dat Chantal een machtig stukje vakwerk heeft geleverd. 
Een welverdiend compliment voor onze penningmeester aan wie décharge wordt 
verleend. 
De voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie en vraagt  
kandidaten voor een volgend jaar. Naast dhr. Geert Goossens wordt dhr. Harrie 
Souverijn benoemd als nieuw lid van de kascontrolecommissie onder 
dankzegging voor de 2 jarige bereidheid van dhr. Theo van der Peijl die 
aftredend is. 
 

7. Begroting over 2023 en vaststellen van de contributie. 
Chantal krijgt opnieuw het woord voor een toelichting op de begroting voor het  
huidige jaar. 
De contributie blijft gehandhaafd op € 10,- zoals reeds sinds de invoering van de 
euro het geval is. Deze kan ook per bank worden voldaan, hetgeen het bestuur 
aanbeveelt. Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer NL72ABNA0487492552 
t.n.v. Wijkraad Echt Zuid, onder vermelding van uw naam én adres. 
 

8. Veiligheid in de wijk. 
• Gildelaan: De gemeente gaat niet mee in plaatsing van een Smiley  

snelheidsaanduiding. Bij een uitgevoerde meting bleek 85% van de 
weggebruikers onder 40 km te rijden. Volgens beleid van de gemeente 
zijn er dan geen aanpassingen nodig.  

• Gebroekerstraat:Het bestuur is vanaf 2017 met regelmaat in overleg met 
de gemeente over de onveilige situatie op deze straat. Recent zijn er 
aanpassingen gedaan en in de nabije toekomst wordt een voetpad 
gerealiseerd aan de zuidzijde van de weg.  
Dhr. van Troost geeft aan dat de situatie voor m.n. fietsers niet verbeterd 
is na de reconstructie /reparatie integendeel, het is ronduit gevaarlijk 
omdat het wegdek verhoogd is komen te liggen ten opzichte van de berm. 
Ook voor fietsverkeer dat vanuit de Mulderstraat de Gebroekerstraat op 
wil is de situatie gevaarlijk. 
Ook andere wijkgenoten geven aan dat de aanpassingen geen 
verbetering zijn en na enige discussie wordt besloten een werkgroepje 
samen te stellen dat e.e.a. concreet op papier zet. De heren van Troost, 
Goosens en Demandt nemen deze taak op zich en zullen het verslag aan 
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het bestuur sturen. Wij zullen daarna opnieuw een reactie geven aan de 
gemeente.. 

• Gildelaan/ Bovenste Eind: Ook hierover heeft onze voorzitter diverse 
malen contact gehad met de gemeente echter zij geeft aan “Bewust een 
relatief onveilige situatie te handhaven want dat noopt weggebruikers tot 
voorzichtig te zijn”.  
 

9. Bestuursaangelegenheden. 
 We zijn nog steeds op zoek naar nieuwe bestuursleden. Wie komt ons clubje  
           versterken? 
 Enkele wijkbewoners geven aan mee te willen helpen met activiteiten en daar  

zijn we erg blij mee. (de namen zijn genoteerd) 
         

10. Rondvraag en sluiting 
Er maakt niemand gebruik van de rondvraag en voorzitter Geert Janssen sluit de 
jaarvergadering met dank aan eenieder voor de positieve inbreng. 
Aansluitend krijgen alle aanwezigen een glaasje Clairette de Die aangeboden en 
wordt er getoast op het nieuwe jaar!! 

 
Na het officiële gedeelte volgt een gezellig samenzijn onder het genot van 

drankjes en smakelijke hapjes, met zorg klaar gemaakt door ons 
bestuurslid Mia van Wegberg, waarvoor hartelijke dank. 

De geplande eindtijd werd behoorlijk overschreden hetgeen duidelijk maakt 
hoe de nieuwjaarsborrel in de smaak viel. 

 
               
   
 
Januari 2023, notulant: Marion Pustjens                                              
                                                                                                                                                                                                                      

 


